

XBOX ONE BUNDLE BUYER'S CATALOG

Catalogue de design de
Marcello Ruggeri

Conception de la publication
Conception graphique et Web

Collège John Abbott

Automne 2018

Design Catalog by Marcello Ruggeri

Publication Design

Graphic and Web Design

John Abbott College

Fall 2018



**Xbox One S 1TB
Gears of War 4
448,49\$ / \$448.49**

Gears of War 4 est un jeu de tir à la troisième personne. Une nouvelle saga commence pour l'une des franchises de jeu vidéo les plus acclamées par la critique de l'histoire des jeux.

Gears of War 4 is a third-person shooter game. A new saga begins for one the most critically acclaimed video game franchises in gaming history.

**Xbox One S 500GB
Assassin's Creed Origins
288,00\$ / \$288.00**

Assassin's Creed Origins est un jeu d'action et d'aventure. Explorez l'Égypte ancienne, un pays mystérieux en remontant dans le temps jusqu'à ce que tout commence.

Assassin's Creed Origins is an action-adventure game. Explore Ancient Egypt, a mysterious land while going back in time until everything started.



**Xbox One S 1TB
Halo Wars 2
461,10\$ / \$461.10**

Halo Wars 2 est un jeu de stratégie en temps réel. Contrôlez les Spartans, les phaoctériens et les autres unités Halo dans une guerre contre un nouvel ennemi terrifiant sur le plus grand champ de bataille de l'univers.

Halo Wars 2 is a real-time strategy game. Control Spartans, warthogs, and other Halo units into a war against a terrifying new enemy on the biggest battlefield in the universe.



**Xbox One S 1TB
Forza Horizon 3
479,99\$ / \$479.99**

Forza Horizon 3 est un jeu de course en monde ouvert. Explorez l'Australie avec plus de 300 des meilleures voitures du monde. Faites de Horizon votre plus grand festival de musique et de voiture pour célébrer votre amour pour la route.

Forza Horizon 3 is an open world racing game. Explore Australia on more than 300 of the world's best cars. Make Horizon your biggest car and music festival to celebrate your love for the road.

**Xbox One X 1TB
NBA 2K19
582,88\$ / \$582.88**

NBA 2K19 est un jeu de simulation de basket-ball. Il repousse les limites en se rapprochant de la véritable passion du basket-ball.

NBA 2K19 is a basketball simulation game. It pushes the limits by getting closer to the true passion of basketball.



**Xbox One S 1TB
Sea of Thieves
349,99\$ / \$349.99**

Sea of Thieves est un jeu d'action-aventure. Ce jeu offre la vraie expérience de pirate en naviguant, en combattant et en explorant. Vivez la vie d'un pirate et contribuez à écrire de nouvelles légendes.

Sea of Thieves is an action-adventure game. This game offers the true pirate experience while sailing, fighting and exploring. Live the life of a pirate and help create new legends.



**Xbox One X 1TB
Fallout 76
600,79\$ / \$600.79**

Fallout 76 est un jeu de rôle en ligne multijoueur. Avec d'autres joueurs ou seul, explorez, complétez des missions et sauvez des terres.

Fallout 76 is an online multiplayer action role-playing game. With other players or alone, explore, complete missions and save the land.



**Xbox One X 1TB
PUBG
594,95\$ / \$594.95**

Attirez, tirez et vainquez vos adversaires pour devenir le dernier joueur à vivre une expérience de jeu passionnante pleine de moments riches en actions.

Land, survive and defeat your opponents to be the last player standing in an exciting gaming experience full of action-packed moments.

All minibooks created by students are available in print for a reduced price for Graphic & Web Design students. The pdf or eBook is also available for a nominal fee. The eBook is a short version of the book viewable on tablets and smart phones.

*To order your holiday mini books contact
Marcello Ruggeri
marcello_ruggeri@hotmail.com*